
Beste raadsleden, commissieleden en burgerleden van de GHO-gemeenten,  
 
Nog donderdag zonden we via de griffies de uitnodigingsmail rond voor de conferentie voor 
biodiversiteitsherstel van aanstaande woensdag. Bijeenkomsten als deze zijn inmiddels 
echter, als ze al niet verboden zijn, duidelijk niet de bedoeling en wij willen alleen een 
conferentie beleggen als de genodigden zich veilig voelen eraan deel te nemen. 
 
Helaas is de conclusie onontkoombaar: de conferentie kan niet doorgaan.  
 
Daarmee is het natuurlijk niet af: de opdracht van een gezamenlijk herstelbeleid ligt er en er 
is in alle met jullie gevoerde gesprekken al veel gebeurd. Er ligt volop materiaal voor een 
effectief gezamenlijk GHO-beleid. 
 
Als organisatoren van het proces van inmiddels twee jaar zoeken we nu een vorm waarin we 
de opbrengsten daarvan vasthouden en de voortgang niet afhankelijk maken van 
onduidelijke Coronavooruitzichten. Dat is nu niet een conferentie, hoeveel we ons daarvan 
ook beloofden. 
 
Aan het bedoelde beleid schrijven we nu met dubbele kracht en we gaan daarover heel 
graag met jullie in gesprek voordat we het als eindproduct aanbieden aan de 
gemeenteraden en de colleges van B&W. Onze contacten van de afgelopen tijd zijn wat dat 
betreft veelbelovend. Nodig ons nu al uit (via aroorda@live.nl) voor een nader gesprek!  
 
Vriendelijke groet, 
 
Marieke Alberts (gemeente Goirle) 
Anjo Roorda (B-team Goirle - Rie) 
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